
Protokół Nr XXXIX/2021  

z sesji Rady Miejskiej  Tykocinie 

 z dnia 29 października 2021 r. 

  

XXXIX Sesja Rady Miejskiej w Tykocinie odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Tykocinie pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Renaty Kamińskiej. 

W obradach udział wzięli zaproszeni goście, radni oraz pracownicy obligowani z urzędu, według 

list załączonych do protokołu. 

Do punktu 1 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przywitała przybyłych na sesję radnych, 

gości oraz pracowników Urzędu na czele z Panem Burmistrzem Mariuszem Dudzińskim. Stwierdziła, 

że ilość radnych obecnych na sesji, zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Obrady rozpoczęto o godz. 9.00. Stan radnych wynosił 15  na sali obecnych było 12. 

Do punktu 2 porządku obrad   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przedstawiła radnym proponowany  

zmieniony porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1.          Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na rok  2021. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 Gminy Tykocin na lata 2021-2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do Powiatu Białostockiego zadań  w 

zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy Tykocin. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Tykocin do 

 Stowarzyszenia p.n. Łomżyńskie Forum Samorządowe. 

8.  Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie wyboru delegatów reprezentujących Gminę 

 Tykocin w organach Stowarzyszenia p.n. Łomżyńskie Forum Samorządowe. 

9. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu  dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania  organowi 

regulacyjnemu. 

10. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny  2020/2021. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje.   



13. Zakończenie sesji. 

Do punktu 3 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do radnych o przyjęcie protokołu 

z XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z XXXVIII Sesji Rady Miejskiej 

głosowało 12 radnych, protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Do punktu 4 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu czwartego wraz z 

objaśnieniem bieżących zmian w budżecie gminy na 2021 r.: 

„Zwiększa się plan dochodów budżetowych o 95.699 zł, z tytułu: 

-dofinansowania z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej 

– 25.000 zł, 

-dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na realizację inwestycji pn. Przebudowa dróg 

gminnych nr 105489B i 105514B w Gminie Tykocin w miejscowości Jeżewo Nowe – 4.879 zł, płatność 

ta stanowi refundację za wykonanie dokumentacji projektowej, pozostała kwota 415.724 zł wpłynie w 

2022 roku, 

- dofinansowania na zakup samochodu strażackiego w ramach projektu "Protection and support for cross 

border communities" - "Ochrona i wsparcie dla społeczności transgranicznych" - zakup średniego 

samochodu ratowniczo - gaśniczego wraz z wyposażeniem – 26.775 zł, zwiększenie wynika z wyższego 

kursu Euro, 

- podatku od czynności cywilnoprawnych – 20.000 zł, w związku z wyższymi wpłatami, 

- odsetek od środków na rachunkach bankowych 1.000 zł, 

- zwrotu nienależnie pobranych świadczeń wychowawczych i rodzinnych  4.000 zł, 

- odsetek i kar związanych z gospodarką odpadami 1.021 zł, 

- kary związanej z umową na dostawę energii elektrycznej – 524 zł, 

- dofinansowania z WFOŚiGW na prowadzenie punktu konsultacyjno-informacyjnego dotyczącego 

realizacji Programu „Czyste Powietrze” – 12.500 zł. 

Zwiększa się plan wydatków budżetowych o kwotę 180.699 zł i przeznacza na: 

- zakup usług ma potrzeby przewozów autobusowych – 5.000 zł, -środki pochodzą z dofinansowania, 

- zakup usług związanych z utrzymaniem nieruchomości gminnych – 10.000 zł, 

-  wykonanie analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym, na potrzeby przygotowania zmiany 

studium i planów miejscowych – 6.000 zł, 

-  zakup usług na potrzeby pozostałej działalności administracyjnej – 12.711 zł, 

-  zwroty do Urzędu Wojewódzkiego nienależnie pobranych świadczeń wychowawczych i rodzinnych – 

4.000 zł, 

-  wydatki związane z gospodarką odpadami – 27.000 zł, 

- wydatki związane z prowadzeniem punktu konsultacyjno-informacyjnego w ramach Programu „Czyste 

Powietrze” – 12.500 zł, 



- dotację przedmiotową dla GZGKiM w Tykocinie - 12.488 zł z przeznaczeniem na dopłatę do wywozu 

nieczystości ciekłych od mieszkańców, 

-  zakup usług związanych z ochroną zwierząt oraz utrzymaniem szaletu w Tykocinie i kabin wc – 20.000 

zł, 

-  dotację dla Portu Kultury Tykocin – 70.000 zł, Port Kultury realizował projekt pn. W stronę tradycji, 

we wrześniu został złożony wniosek o płatność do Urzędu Marszałkowskiego, kwota dofinansowania, 

stanowiąca refundację poniesionych wydatków to 70.000 zł, dofinansowanie najprawdopodobniej 

wpłynie pod koniec grudnia br, w celu zabezpieczenia środków na działalność instytucji kultury w 

miesiącach listopad – grudzień, niezbędne jest zwiększenie dotacji podmiotowej, po otrzymaniu 

dofinansowania Port Kultury zwróci przekazaną dotację, - 

- dotację podmiotową dla Biblioteki Publicznej – 1.000 zł. 

Zmniejsza się plan wydatków o kwotę 85.000 zł, w tym: 

- wydatki na odsetki od zaciągniętych kredytów – 30.000 zł, 

- wydatki na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w 

Tykocinie – 40.000 zł, w związku z nauką zdalną wystąpiły oszczędności, 

-  wydatki na działalność MGOPS – 11.000 zł, 

- realizację programu „Posiłek w szkole i w domu” – 2.000 zł, 

- opłaty za umieszczenie dzieci w rodzinach zastępczych – 1.000 zł, 

-  dotację dla Biblioteki Publicznej na konserwację okien – 1.000 zł”.  

  

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

   W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXIX/286/2021 Rady Miejskiej w 

Tykocinie z dnia 29 października  2021 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na rok 2021, 

głosowało 12 radnych, uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 5 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu piątego, a następnie przeszła 

do odczytania odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVIII/279/2021 Rady Miejskiej 

w Tykocinie z dnia 29 października 2021 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Tykocin na lata 2021-2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań, głosowało 12 

radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 6 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu szóstego, a następnie 

odczytała treść uzasadnienia do uchwały. 

„Z uwagi, że zadanie pn. Zimowe utrzymanie dróg powiatowych położonych na terenie gminy Tykocin 

nie jest zadaniem samorządu gminy może być realizowane na podstawie zawartego porozumienia z 



Powiatem Białostockim i po przekazaniu środków przez powiat na ten zadanie. W celu podpisania 

porozumienia niezbędne jest podjęcie uchwały w tym zakresie.” 

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Renata Kamińska dopytując, czy będziemy mieli czym odśnieżać? 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński, wskazując że posiadamy trzy maszyny do 

odśnieżania, tj, Mercedes, Fastrack, który ma ramiona z przodu i tuza  oraz ciągnik New Holland, który 

również ma Tuza. Do tych wszystkich pojazdów są pługi. Jest jeszcze równiarka, który wykonuje dobrą 

robotę. Ponadto dodał, że w tym roku odśnieżanie wyniosło więcej, bo prawie 100 tys., w pierwszej 

kolejności powiat białostocki przekazał 55 tys., ale potem został złożony wniosek i jeszcze ponad 40 

tys. zostało przekazane Gminie. Ponadto wskazał, że pracownicy Gminnego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie pracowali od godz. 2 w nocy, aby zapewnić dojazd do 

wszystkich posesji, szczególnie na koloniach. Dodał również, że Mercedes ma wykonaną zabudowę do 

posypywania, a na stanie GZGKiM jest też jedna sprawna solarka. 

   Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXIX/288/2021 Rady Miejskiej w 

Tykocinie z dnia 29 października 2021 r. w sprawie przejęcia od powiatu białostockiego zadań 

związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych na terenie gminy Tykocin, głosowało 12 

radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie.   

Do punktu 7 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu siódmego, a następnie 

dodała, że na ostatnim posiedzeniu Komisji gościliśmy przedstawicieli Łomżyńskiego Forum 

Samorządowego, a jego Prezes przedstawił zadania i projekty realizowane w ramach Stowarzyszenia. 

Następnie dodała, że wszyscy Radni pozytywnie zaopiniowali przystąpienie Gminy Tykocin do tego 

Stowarzyszenia. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXIX/289/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 października 2021 r. w sprawie  przystąpienia Gminy Tykocin do 

Stowarzyszenia Łomżyńskie Forum Samorządowe głosowało 12 radnych, Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Do punktu 8 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu ósmego, a następnie 

dodała, że w związku z podjęciem uchwały dot. przystąpienia Gminy Tykocin do Stowarzyszenia 

Łomżyńskie Forum Samorządowe Rada Miejska w Tykocinie zobligowana jest do wskazania delegatów 

Gminy Tykocin w tym Stowarzyszeniu. Wybrano Pana Burmistrza- Mariusza Dudzińskiego oraz  

Przewodniczącą- Renatę Kamińską. Następnie podziękowała za zaufanie. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXIX/290/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 października 2021 r. w sprawie wyboru delegatów 



reprezentujących Gminę Tykocin w organach Stowarzyszenia pn. „Łomżyńskie Forum 

Samorządowe”,  głosowało 12 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 9 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziewiątego. 

Następnie dodała, że zaistniała potrzeba naniesienia zmian i Rada Miejska musi ponownie podjąć 
uchwałę dotyczącą regulaminu. 

Głos zabrał Radny Stanisław Rogalewski, pytając gdzie się kończy własność, a gdzie zaczyna 

własność Gospodarki komunalnej, tj. czy przyłącze wodociągowe to jest koniec własności Gospodarki 

Komunalnej, czy kończy się ona przy wodomierzu? 
 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński wskazując, że własność Gospodarki 

Komunalnej jest do granicy działki, dodał, że to co jest w pasie drogowym do granicy działki, to stanowi 

własność Gospodarki komunalnej. Ponadto wskazał, że GZGKiM ma obowiązek doprowadzić linię, 

natomiast to co jest od granicy działki do domu jest własnością właściciela posesji. 

Głos zabrał Radny Stanisław Rogalewski dopytując, czy wszelkie awarie na przyłączu należą 

do właściciela?  

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński wskazując, że awarie na działce należą 

do właściciela posesji, dodając, że nie możemy na prywatnej posesji robić inwestycji, a jedynie musimy 

zamontować licznik wody. Dodał, że pozostałych prac nie można wykonywać na posesji osób 

prywatnych, bo są to koszty, których nie może ponosić Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej. 

Wskazał, że to tak jak drogi prywatnej nie można naprawić, np. wysypać żwiru, wyrównać itp. Gmina 

może wykonywać takie inwestycje jedynie w ramach własności. 

Głos zabrał Pan Stanisław Rogalewski, pytając o sytuację gdy linia wodociągowa przecina drogę 

np. powiatową i wystąpi przeciek pod nią, kto jest  odpowiedzialny? 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński, wskazując, że jeżeli linia przebiega 

przez drogę powiatową to należy do zadań Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Tykocinie. Dodał również, że to Gmina występuje do Powiatu, Podlaskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o wydanie zgody na wykonanie prac w pasie drogowym ich własności. Wszelkie 

naprawy linii wodociągowej w drogach, działkach publicznych należą do zadań Gminnego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXIX/291/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 29 października 2021 r. w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu, głosowało 12 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie.   

Do punktu 10 porządku obrad 

    Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziesiątego, a 

następnie zwróciła się do Pani  Urszuli Gołębiewskiej o omówienie Informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych. 



 Kierownik Referatu Organizacyjnego, Urszula Gołębiewska przedstawiła informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021, która stanowi załącznik do protokołu. 

 Pan Burmistrz Mariusz Dudziński dodał, że w obu szkołach zostały wykonane prace remontowe 

wykonane przez pracowników Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Tykocinie. W Zespole Szkolno- Przedszkolnym w Tykocinie wykonano: remont sali lekcyjnej, remont 

klatki schodowej, remont pomieszczeń socjalnych na bloku sportowym. Dokupiono zabawki i pomoce 

dydaktyczne do Przedszkola w Tykocinie oraz zakupiono kserokopiarkę. Pan Burmistrz przekazał 

również informację, że zgodnie z informacją księgowości ZSP w Tykocinie z budżetu Gminy Tykocin, 

oprócz subwencji oświatowej, do funkcjonowania szkół trzeba będzie w następnym roku dołożyć 4 mln 

400 tys. zł, tj. 400 tys. więcej niż w roku poprzednim.  

Poinformował również, że w Szkole w Radulach wykonano remont stołówki szkolnej, remont ławek 

zewnętrznych na terenie szkoły, remont pokoju nauczycielskiego, remont pomieszczenia gospodarczego 

dla pracowników obsługi. Zakupiono sprzęt sportowy, doposażono pracownię edukacji 

wczesnoszkolnej, zabawki, pomoce, wprowadzenie dziennika elektronicznego. 

 Pan Burmistrz Mariusz Dudziński dodał, że na rok szkolny 2021/2022 Gmina będzie musiała 

dołożyć 4 mln 400 tys., natomiast w związku z Covidem  i nauką zdalną nie została przekazana szkołom 

kwota ok. 300 tys. zł. W związku z tym została podjęta decyzja o przekazaniu tej kwoty szkole w 

Tykocinie z przeznaczeniem na remonty korytarzy, szatni i łazienek. W ten sposób połowa szkoły do 

łącznika będzie w całości wyremontowana. 

Do punktu 11 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu jedenastego. 

Radny Pan Emil Wesołowski zgłosił pytanie czy banery reklamowe ze swojej działalności 

można zamieszczać na terenie Tykocina? Bo przychodzą pisma, że muszą znikać a w innych miejscach 

powstają nowe? 

Pan Burmistrz Mariusz Dudziński dopytał, czy pytanie dotyczy centrum miasta? 

Radny Pan Emil Wesołowski odpowiedział, że chodzi o centrum miasta. 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński informując, że Urząd stale monitoruje tą 

sprawę. Dodał, że każdy baner w przestrzeni publicznej powinien mieć uzgodnienie od Konserwatora 

Zabytków, nie mamy straży miejskiej, która by tego pilnowała i karała ludzi. Mieszkańcy muszą się 

przyzwyczaić, że przestrzeń nie może być obwieszana banerami. Dodał, że gdy widzimy (Urząd)  takie 

banery to prosimy właściciela o usunięcie, a jeżeli prośba nie pomaga to wysyłamy pismo. Jeżeli takie 

działania nie pomagają wówczas wysyłamy pismo do właściciela oraz do Konserwatora Zabytków, 

jednak gdy Konserwator interweniuje w takiej sprawie to wiąże się to z kosztami dla właściciela. 

Ponadto zapewnił, że Urząd będzie nadzorował umieszczanie banerów i będzie wzywał właścicieli do 

ich usunięcia. 

Pan Burmistrz przypomniał, ze niedawno Tykocin odebrał tytuł pomnika historii z rąk 

Prezydenta oraz nagrodę Produkt Turystyczny i w związku z tym musimy dbać o estetykę i charakter 

Tykocina. Dodał, że to przyczynia się do napływu inwestorów i w związku z tym w przyszłości zwróci 

się do Państwa Radnych o rozważenie możliwości wprowadzenia bonifikat, ulg w podatkach dla 

inwestorów. 



Głos zabrał Radny Jarosław Malinowski dziękując Panu Burmistrzowi Mariuszowi 

Dudzińskiemu za szybką realizację problemu przejść dla pieszych na terenie Tykocina. Ponadto poruszył 

kwestię związaną z zamknięciem ul. Plac Czarnieckiego, w związku z występującym problemem 

parkowania czy pomniku Stefana Czarnieckiego. 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński wskazując, że na najbliższych 

Komisjach zostanie przedstawiona Radnym wizualizacja targowiska przy ul. Klasztornej i parkingu, 

który powstanie tam w przyszłym roku ze środków Polskiego ładu. Na dzień dzisiejszy kwestie 

parkowania przy pomniku Czarnieckiego rozwiążemy zamykając tą ulicę, tj. przedłużenie Browarnej. 

Jest to też związane z planowanymi zmianami w organizacji ruchu na ul. Jordyka i Bernardyńskiej, co 

pozwoli na uporządkowanie kwestii związanych z parkowaniem w Tykocinie. Dodał, że podczas 

Biesiady Miodowej było ok. 10 tys. odwiedzających w ciągu dwóch dni i pomimo udostępnienia 

parkingu przy ul. Klasztornej, wszystkie ulice były zastawione. 

Głos zabrał Radny Jarosław Malinowski wskazując, że problem związany z parkowaniem przy 

placu Stefana Czarnieckiego nie oznacza, że nie chcemy turystów, tylko chcemy aby to co mamy 

najlepsze w Tykocinie było poszanowane. 

Burmistrz Tykocina dodał, że pomnik Stefana Czarnieckiego zostanie zabezpieczony, poprzez 

odpowiednie ustawianie donic oraz zapewnił o planach zamknięcia ul. Plac Czarnieckiego. 

Głos zabrał Radny Jarosław Malinowski pytając o odpowiedzi ze strony przedsiębiorców w 

sprawie pralni i ubojni? 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński informując, że zostały wysłane pisma  

do tych przedsiębiorców. W przyszłym tygodniu zaplanowane jest spotkanie z właścicielem pralni, w 

którym udział weźmie również Przewodnicząca Rady oraz Przedstawiciele komitetu 

społecznościowego. Zaprosił również pozostałych zainteresowanych Radnych. Poinformował również, 

że w kwestii kanalizacyjnej chcemy zmienić procentowo ścieki, które są przekazywane do oczyszczalni 

ścieków, tj. na dzień dzisiejszy ilość ścieków komunalnych to 40%, a ilość ścieków przemysłowych  to 

60%. Nasza oczyszczalnia nie jest oczyszczalnią ścieków przemysłowych, będziemy rozmawiać z 

przedsiębiorcami generującymi te ilości i będziemy dążyć żeby ten podział procentowy zmienił się do 

maksymalnie 30% ścieków przemysłowych. Urząd Miejski nie ma możliwości bezpośredniej kontroli 

tych przedsiębiorców, taką możliwość ma Starostwo Powiatowe lub RDOŚ, które musi o terminie 

kontroli zawiadomić przedsiębiorcę z 7 dniowym wyprzedzeniem. Zapewnił również Radnych o 

możliwości wglądu w dokumentację związaną z tym problemem. 

Głos zabrał Radny Emil Wesołowski, prosząc o wyrównanie drogi na Kolonii Tykocin, przy 

posesji Pani Rzędzian. Dodał, że stan drogi jest tak zły, że można połamać samochód. 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński wskazując, że już wcześniej były 

prowadzone na ten temat rozmowy z Panią Rzędzian. Dodał, że w przyszłym tygodniu będziemy 

dysponowali materiałem, który będziemy mogli na tą drogę posypać. Droga ma ok. 700- 800 m i 

prowadzi do dwóch posesji. Zapewnił, ze w II połowie listopada droga będzie wyrównana i podsypana. 

Głos zabrała Pani Zofia Rzędzian wskazując na problemy jakie napotyka codziennie w związku 

z użytkowaniem tej drogi. Podziękowała za zapewnienie naprawienia tej drogi. 



Głos zabrał Pan Burmistrz Mariusz Dudziński prosząc o solidarność w kwestii dokonywanych 

zakupów sprzętu do Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie, który 

służby wszystkim mieszkańcom gminy i dzięki nim można realizować potrzeby mieszkańców. Ponadto 

dodał, że żaden z zakupionych do GZGKiM sprzętów nie został zakupiony za kredyt. Nowe sprzęty to 

koparka i równiarka. Pozostałe zakupione maszyny są używane, a znalezienie na rynku sprzętu 

używanego w dobrym stanie technicznym wymaga czasu. Pan Burmistrz dodał, że drogi 

przygotowywane są w taki sposób, aby móc rozesłać na nich później warstwę bitumiczną. 

Głos zabrał Radny Jarosław Malinowski odnosząc się do wypowiedzi Burmistrza wskazał, że 

kiedyś rolnicy nie posiadali takich sprzętów jak dzisiaj ale potrafili wspólnie coś zrobić. Ponadto radny 

Jarosław Malinowski zgłosił niedziałające latarnie, tj. 5 na ul. Sokołowskiej, 2 latarnie na ulicy 

Piekarskiej i ul. Kombatantów. Dodał, że zgłaszane było to miesiąc temu. W jaki sposób się to odbywa? 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński wskazując, że korzystamy z usług 

zewnętrznych konserwujących latarnie, nie mamy sprzętu ani ludzi którzy by się tego podjęli. Jakiś czas 

temu robił to Pan Rakowicz na umowę zlecenie, ale on nie ma też podnośnika. Firma zewnętrzna, z 

której usług korzystamy jest stosunkowo tania, ale obsługuje kilka gmin i w związku z tym czas 

oczekiwania na usunięcie awarii jest dość długi.  

 

Do punktu 12 porządku obrad 

Przewodnicząca Pani Renata Kamińska poprosiła o przekazanie informacji Panią Agnieszkę 

Tołoczko, pracownika Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Tykocinie. 

Pani Agnieszka Tołoczko zaapelowała o zwrócenie szczególnej uwagi na osoby bezdomne i 

samotne w okresie zimowy i zaprosiła do współdziałania w tym zakresie z Miejsko- gminnym 

Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Tykocinie. 

 

Do punktu 13 porządku obrad 

 Wyczerpując porządek obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Tykocinie podziękowała wszystkim 

za udział w obradach Sesji, tym samym zamknęła  obrady o godz. 10.15, dziękując wszystkim za 

przybycie. 

Na tym protokół zakończono. 

   

  

                 

Protokołowała: 

Urszula Gołębiewska 


